
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Stagebjergparken 

Dato: 3. november 2021 

Tidpunkt: kl. 19.30 

Sted: Hos Jens 

Afbud fra: Casper 

Dagsorden Referat 

 

1. 

 

Godkendelse af herværende 

dagsorden 

 

Godkendt. 

 

2. 

 

Tilbagemeldinger siden sidst 

 

Stien op til Sysselbjergvej. Ny pris er 28.500kr. da 

der stabilgrus under græs/jordlaget. Det sættes i 

værk når årstiden tillader det. 

 

3. 

 

Økonomi. Status 

Alle kontingenter for 2021 er indbetalt. Udgift til 

arbejdsdag ca. 5.000kr. Skiftet til Top Danmark er 

nu trådt i kraft.  

 

4. 

 

Beslutning vedr. træbeskæring på 

veje. 

Pia undersøger endelig pris ved Almind 

haveservice og derefter beslutter Pia og Dorthe om 

det skal være Almind haveservice eller Tolstrup. 

 

5. 

 

Blue Kolding, - søerne 

Vi har henvendt os til Blue Kolding ift. at søerne 

oversvømmes og ødelægger stier mm. når der 

kommer større mængder vand. 

 

6. 

 

Asfalt, - renovation/skift af slidlag 

Der er bestilt tilbud på udskiftning af etape 1 

(stamvejen) og 2 (cirklen). Når vi har modtaget 

tilbuddet spørges yderligere 2 udbydere.  

 

7. 

  

Grønne områder. Plan for 

vedligehold af syd- og nordsiden 

Vi spørger Tolstrup ind til mulighederne den 12.11. 

ift. både Syd og Nord siden. 

 

8.  

 

Evaluering af fælles arbejdsdag 3. 

oktober. 

Igen en succes og flot fremmøde. Vi satser på én 

årlig arbejdsdag primo juni. 

Emner til kommende arbejdsdag. Evt. reparation 

af diverse opkørsler med reparationsasfalt.  

 

9. 

  

Haveaffald i grønne områder, hvad 

gør vi ved det? 

Vi henstiller til at der ikke smides nogen form for 

haveaffald i de grønne bælter og dette gælder 

også i bælterne som grænser op mod marken mod 

syd, mod vest og nord. Skal på hjemmesiden og 

FB. 

 

10. 

 

Rette velkomstbrev? 

Vi skal have nyhedsbreve ud til de nye. Vi mangler 

nr.1 og én ved andelsboligerne. Pia sørger for 

dette inden udgangen af november. 

Pia sørger for at lave de aftalte rettelser til 

nyhedsbrevet. 

 

11. 

 

Kan/skal vi gøre noget ved ringe 

gadebelysning? 

Dorthe kontakter Ewii for at høre om 

mulighederne for mere lys. 

 

12. 

 

Vinteraftaler OK? 

Morten aftaler med Alex. Husk Sysselbjergvej. 

13. Eventuelt. 

 

 

Næste møde 

Juletræ på fællesareal. Morten undersøger hvor vi 

kan skaffe et juletræ og hvad en lyskæde koster. 

Jens Erik kontakter nr. 13 ift. strøm.  

Mandag den 7.2.2022 kl. 19:30 hos Pia i nr. 62 

Referent: Morten 


